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Protokollet justeras den 21 april 2010  

 

 

.................................................   

Kerstin Rosenqvist Hedler 

 

  

§ 1 Formalia  

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Förslag till dagordning  

Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3 Föregående protokoll 

Godkändes och lades till handlingarna 
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§ 4 

 

Aktuella nämndärenden  

Beslutsärenden 

 

1. Underlag för budget 2011 med inriktning 2012 och 2013 –  

MBL-version  

DNR: 1.1.-167/2010 

 

Annette Luengo informerade om gången i förvaltningens budgetarbete. Nytt 

för i år är att dokumentet: Äldreboendeplaneringen för innerstaden 2011 – 

2013 ligger med som bilaga till underlag för budget.   

 

Rådet lämnade reflektioner på innehållet i bilagan avseende redovisningen av 

bostäder och frågor rörande stadens korttidsboenden.  

 

2. Nominering till stadens kvalitetsutmärkelse år 2010  

    DNR: 1.2.-86/2010 

 

Annette Luengo berättade att fem av förvaltningens enheter deltar i 

nomineringen till stadens kvalitetsutmärkelse. Det är fyra förskolor samt 

beställarenheten på Norrmalm som har anmält sig.  

 

Rådet önskar ta del av beställarenhetens bidrag när det är färdigställt och 

Katarina Jonsson framför detta.  

 

Svar på remisser 

 

 3.  Nationella minoriteter och minoritetsspråk – förslag till 

      åtgärdsplan för Stockholms stad - remiss från kommunstyrelsen  

      DNR: 1.5.1.-94/2010 

 

Rådet ställde sig bakom innehållet i förvaltningens remissvar.   

  

4.   Revidering av riktlinjer för handläggning av ärenden enligt  

      SoL och LSS inom äldreomsorgen – remiss från  

      kommunstyrelsen  

      DNR: 1.5.1.-96/2010 

 

Rådet var enigt med förvaltningens kritiska ställningstagande till att alla äldre 

över 65 år i ordinärt boende ska erbjudas trygghetslarm samt att 

biståndshandläggare ska ha en konsumentrådgivande roll i valfrihetssystemet . 

Dock framfördes synpunkter på att stycket om trygghetslarm behöver 

förtydligas för att undvika missförstånd.    
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§ 5  

 5.  Detaljplan för Skålen 22 – remiss från stadsbyggnadskontoret 

      DNR: 1.5.3.-154/2010 

 

Rådet hade inga synpunkter på förvaltningens yttrande men undrade däremot 

om förvaltningen tagit ställning i frågan om behovet av ett vård- och 

omsorgsboende i Norra stationsområdet. Annette Luengo informerade om att 

det är svårt att prognostisera kommande behov av ett vård- och omsorgsboende 

men att diskussionen förs mellan stadsdelsnämnden och Micasa .   

 

Rådet framförde frågan om möjligheten att få delta på referensgruppen för 

Norra stationsområdets möten vid de frågor som rör planering för vård- och 

omsorgsboenden. Annette Luengo tar med sig rådets fråga och återkommer i 

ärendet.   

§ 6 Övriga frågor  

Rådet enades tillsammans med närvarande tjänstemän om att lägga framförda 

önskemål om djupare information angående ämnet Trygghetssatsning för äldre 

samt innebörden av kvalitetsprogrammet Lean till höstens planering. 

 

Angående ärendet med DNR: 3.-184/2010  om ny stadsspårväg, vilket även 

berör stadsplaneringen för Norrmalm, kommer det att behandlas på 

nästkommande råd.  

 

I en övrig fråga om möjligheten att ta del av de ärenden som delegeras till 

tjänstemännen beslutade rådet, att med förtroende överlåta till ordförande, 

Kerstin Rosenqvist Hedler, och/eller vice ordförande Tore Lidbom att utifrån 

delegationslistan i samråd med sekreteraren bedöma vilka ärenden som kan 

vara av intresse för rådet.  

 

Annette Luengo informerade om att förvaltningens medicinskt ansvariga 

sjuksköterska Ulla Lönn slutar och att Kungsholmen bistår Norrmalm till Ulla 

Lönn efterträds av Raili Pettersson den 1 juni 2010. Raili Pettersson kommer 

närmast från Hässelby – Vällingby där hon arbetar som medicinskt ansvarig 

sjuksköterska.   

 

Annette Luengo informerade om att tilldelningsbeslutet gått till Svenska 

Försvarsrestauranger AB om att servera måltider till Väderkvarnen. Beslutet 

kan överklagas t.o.m. 23 april 2010. 

 

Brigitte Straubinger informerade om att hon är PRO:s representant i 

referensgruppen för pensionärer i kontakten med Micasa. 

 

Kerstin Rosenqvist Hedler informerade om att Marie Falk, chef för 
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Vasaträffen, genom Marianne Lindelöf framfört önskemål om kontakt med 

rådet. Rådet föreslår Marianne Lindelöf som kontaktperson för Vasaträffen. 

 

Rådet fick del av den nytryckta informationsfoldern om pensionärsrådet 2010. 

Synpunkter från rådet på bild och typsnitt noterades och kommer att ändras till 

nästa tryckning. 

 

Ordföranden hade i enlighet med tidigare beslut av rådet utformat förslag till 

brev till privata utförare av vård och omsorg på Norrmalm. Avsikten är att 

återskapa rollen som länk mellan å ena sidan omsorgstagare och vårdgivare 

och å andra sidan politiker och tjänstemän för ett förtroendefullt samarbete för 

de äldres bästa. Rådet godkände förslaget till brev, som skickas tillsammans 

med informationsfoldern om rådet.  

 

§ 7 Nästa möte blir måndag den 17 maj 2010. 

Maud Björklund bjuder på bröd till kaffet. 

 

§ 8 Mötets avslutande   

Ordförande avslutade mötet. 

 

  

  

 

 

 

 

 


